

Canadian Squash Hall of Fame | Temple de la renommée du squash canadien

CALL FOR NOMINATIONS | APPEL À CANDIDATURES

CRITERIA FOR MEMBERSHIP

A nomination will be considered by the Canadian Squash Hall of Fame Commission for all participation disciplines (Player, Coach, Official, Builder) of the sport of squash, including Softball (singles & doubles), Hardball (singles & doubles), Masters & Juniors, and Squash57. The following attributes are to be considered:

Length of time associated with the sport of squash in Canada, and beyond.

The magnitude of accomplishment in the sport of squash, including but not limited to:

- Accomplishment at the international professional level.
- Accomplishment at the international level.
- Accomplishment at the national/provincial level.
- Accomplishment at international multi-sport Games, Paralympic, and Special Games.

The type and scope of accomplishment(s) and contribution(s) made.

Entities/Organizations involved in the sport of squash may be considered based on their merits.

[ALL SUBMISSIONS MUST BE MADE THROUGH THE GOOGLE FORM \(LINKED HERE\)](#)

CRITÈRES D'ADMISSION

La commission du Temple de la renommée du squash canadien étudiera les candidatures pour toutes les disciplines du squash, y compris la balle molle (simple et double), la balle dure (simple et double), les maîtres et les juniors, et Squash57. On tenant compte des éléments suivants :

Durée de la période d'activité liée au sport du squash au Canada, et ailleurs.

L'ampleur des réalisations dans le milieu du squash, y compris mais sans s'y limiter :

- les réalisations sur le plan professionnel international
- les réalisations sur le plan international
- les réalisations sur le plan national/provincial
- les réalisations lors de jeux internationaux multisports, paralympiques et spéciaux.

Le type et la portée de la ou des réalisations et de la ou des contributions apportées.

Les entités/organisations impliquées dans le squash peuvent être considérées sur la base de leurs mérites.

[TOUTES LES SOUMISSIONS DOIVENT ÊTRE FAITES PAR LE FORMULAIRE \(LIEN ICI\)](#)

**2024 Canadian Squash Hall of Fame
NOMINATION FORM EXAMPLE**

Nominator's Information | L'information du propositant

Nominator's Name (Full) | Nom du propositant

Nominator's Address | Adresse du propositant

Nominator's Contact Information (Phone) | Coordonnées du propositant

Nominator's Email Address | Courriel du propositant

Nominee Information | L'information du candidat

Nominee's Name (Full) | Nom du candidat

Nominee's Address | Adresse du candidat

Nominee's Contact Information (Phone) | Coordonnées du candidat

Nominee's Email Address | Courriel du candidat

List up to 5 major achievements and contributions of the nominated person which, in your opinion, merit consideration for induction into The Canadian Squash Hall of Fame.	Énumérez jusqu'à cinq principales réalisations et contributions du candidat qui, selon vous, méritent d'être prises en considération pour une intronisation au Temple de la renommée du squash canadien.
List up to 10 additional achievements and contributions which further attest to the nominee's suitability as a candidate.	Liste jusqu'à 10 réalisations et contributions supplémentaires qui attestent davantage de l'admissibilité du candidat.
If the nominee is a current member of a sport Hall of Fame(s) or has received a significant award(s) that relate(s) to squash, please list the awards received and include a link.	Si le candidat est membre actuel d'un Temple de la renommée du sport ou a reçu un prix significatif lié au squash, veuillez lister les prix reçus et inclure un lien.
In 200 words or less, describe how the nominee has made a defining contribution to squash.	En 200 mots ou moins, décrivez comment le candidat a apporté une contribution significative au squash.
In 200 words or less, add any additional details that are relevant to this nomination.	En 200 mots ou moins, veuillez ajouter tout autre détail pertinent à cette nomination.
Include at least 2 and up to 5 testimonials/letters of support from current members of a Squash Hall of Fame, students (in the case of a coach's nomination), competitors, and squash administrators (including presidents and executive directors of provincial associations or Squash Canada).	Inclure au moins 2 jusqu'à 5, provenant de membres actuels du Temple de la renommée du squash canadien, d'étudiants (dans le cas de la nomination d'un entraîneur), de compétiteurs et d'administrateurs du squash (y compris les présidents et directeurs généraux des associations provinciales ou de Squash Canada).
Include links to supporting articles and specific pages of squash governing body websites that confirm the championships, achievements, and contributions of the nominee i.e.: Squash Canada, US Squash, etc.	Inclure des liens d'articles de soutien et des pages spécifiques des sites web dirigeant du squash qui confirment les championnats, réalisations et contributions du candidat, par exemple : Squash Canada, US Squash, etc.
Attach a picture of the nominated person (or entity/organization).	Inclure une photo du candidat (ou de l'entité/organisation)